
Referat af bestyrelsesmøde den 22. august 2022 i afd. 11 

 

Mødt. 

Jens, Frede, Conny, Charlotte og Jesper. 

 

1. Godkendelse af referat den 15 juni 2022. 

 

2. Siden sidst. 

 

3. Planlægning af aktiviteter for beboerne. 

 

4. Færdiggørelse af oplæg til klublokale til fremlæggelse på ordinært afdelingsmøde. 

 

5. Forberedelse for afdelingsmøde tirsdag den 13. september 2022 kl. 17. 

 

6. Indkomne forslag . 

 

7. Evt. 

 

 

1. Referat er godkendt. 

 

2. Vi har afholdt møde i kælderen en gang om måneden, så beboerne kunne  

      møde bestyrelsen og hygge lidt, men der var ikke tilslutning til dette, så 

     beboerne må være tilfredse med at bo her. 

     Vi havde arrangeret to grill eftermiddage, men ikke mange havde tid til dette. 

 

3. Vi planlægger at lave en dragefestival, men I hører nærmere. 

 

4. Vi har færdiggjort oplæg til fremførelse på ordinært afdelingsmøde den 13.  

      september 2022 

 

5. Formanden laver oplæg til årsberetning til afdelingsmøde. 

 

6. Der er på nuværende tidspunkt kommet 5 forslag . 

 

7. Næste bestyrelses møde er berammet til den 1. november kl 16.00 

 

 

På bestyrelses vegne 

 

Jesper Christensen 

      

 


